
 
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  
12.12.2023 
 
Marți, 12 decembrie a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de Administrație al Inspectoratului Școlar 
Județean Hunedoara. 
 
Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Solicitări unități de învățământ 
II. Diverse 

 
În cadrul ședinței au fost luate următoarele hotărâri:  

 
I. Se aprobă solicitările din partea unităților de învățământ, după cum urmează: 

a) Liceul Tehnologic ”Dragomir Hurmuzescu” Deva – se aprobă eliberare acte studii, 
promoția 2011. 

 
II. Diverse: 

1. Se aprobă cererea de pensionare anticipată a uni cadru didactic, începând cu data de 
22.12.2023. 

2. Se prezintă sinteza procesului  intentat de un cadru didactic Liceului Teoretic ”Traian 
Lalescu” Hunedoara. 
 

Anexele la care se face referire în articol sunt postate la rubrica ISJ HUNEDOARA–CONSILIUL DE 
ADMINISTRATIE  
 
 


